
 2021-02-02 

Referat af bestyrelsesmøde 

Grundejerforeningen Skt. Klemens (Det Gyldne Kvarter) 

Til stede: Sune Nielsen SN, Brian Hansen BH, Lars Nielsen LN, Ole Borg-Hansen OB, Henrik Jørgensen HJ 

(referent), Mads Skyggelund MS, Søren Martin Agerbæk SA,  

Afbud: Ingen 

Mødet afholdt 2021-02-02 kl 20:00 på Google Meet. 

1. Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt  

 

2. Godkendelse af referat fra seneste bestyrelsesmøde 

Referat godkendt 

 

3. Valg af referent 

HJ valgt til referent 

 

4. Årsregnskab 

Årsregnskabet er ikke klar endnu, pga arbejdspres ved kasseren. Regnskabet forventes klar senere i 

Februar. Det færdige regnskab vil blive udsendt på mail, og hvis nødvendigt kan et ekstra møde 

afholdes for at diskutere årsregnskabet.  

 

5. Status på aktivitetspark 

a. Overordnet projektstatus og evaluering 

Overordnet er aktivitetsparken færdiggjort dog med mindre mangler som skal laves i 

foråret når det er muligt at få sået græs, rettet fliser osv.  

Overordnet er budgettet overholdt.  

 

b. Problemer med belysning 

Der har været flere klager over belysningsstyrken fra multibanen da det er rimeligt skarpt 

lys og dette generer beboerne som bor ud til multibanen.  

Der er flere muligheder for at få dette problem løst, enten ved at installere filtre foran 

lamperne eller ved at dæmpe LED spottene. BH og HJ arbejder videre med en løsning, det 

forventes at denne løsning kan laves inden for det eksisterende budget.  

 

 

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden. 



 2021-02-02 

6. Plan for investering af vejfond 

SN får aftalt et møde med banken hvor der skal laves en risikoprofil for investeringen.  

 

7. Status på overdragelse 

 

Bed anlagt nede ved Dahlsvej, og træer på Gyldenhøjen er bundet op. Disse punkter kan lukkes på 

listen over udestående arbejde.  

 

8. Næste møde 

Næste møde er den 2 marts 2021 

9. Eventuelt 

Der er en del lygtepæle som ikke virker, skal vi have kontaktet nogen for at få dette repareret.  

HJ kontakter Energifyn for at finde ud af hvordan systemet virker. Der skal også laves en mindre 

beskrivelse om hvordan beboerne i fremtiden selv kan fejlmelde lygtepæle.  

 

 

Referatet skal godkendes ved efterfølgende bestyrelsesmøde, og lægges derefter på hjemmesiden. 


